
 
 
Protokoll styrelsemöte 2024-08-20, Studiefrämjandet 
Närv: Björn Abelsson, ordförande Frånv: Lars Fersters 
 Ingrid Wallin    Peter Sjölund
  Birger Hjörleifsson, via telefon  Ulla Ersson 
 Anneli Åslund 
                   Lena Strand  
 Liv Sörlander, Fältbiologerna 
 
1. Mötets öppnande 
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna. 
En kort stund av eftertanke ägnades åt Jan-Olof Tedebrand, som nyligen avlidit. 
Styrelsen beslutade att uppmärksamma minnet av Jan-Olof utifrån det som 
rekommenderas i dödsannonsen. 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 

3. Protokoll från föregående möte (2024 05 20)  
Med följande kommentarer godkändes protokollet och lades därefter till 
handlingarna. Kort diskussion kring vindkraftsparkerna i Ånge kommun. Vi behöver, 
ev med hjälp av riks, bevaka att ersättning, som tillkommer vindkraftsägare, även 
kommer närliggande byar/orter tillgodo. Anneli tar upp detta på länsförbundets 
styrelsemöte.  
Vid mötet mot kärnkraft den 27.4 med bla Tomas Kåberger deltog Birger, som kort 
relaterade från en mycket intressant föreläsning och efterföljande diskussion. 
 
4. Rapporter  

• Stöde marknad, första helgen i augusti. Ingen från Naturskyddsföreningen 
deltog. 
Fortsättningsvis kommer vi inte att deltaga på Stöde marknad, utan lägga 
tid och kraft på Urkult, som är vid samma tidpunkt. 

• Exkursion till Tväråberget genomfördes i lördags tillsammans med 
Mykologerna.  

5. Kommande aktiviteter (vissa punkter kvarstår sen tidigare protokoll) 
• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors i Ånge kommun, kvarstår till nästa 

vinter, förslagsvis när nysnön har kommit. 
• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Anneli håller kontakten med 

Birdlife och meddelar tidpunkt. Anneli lägger ut Birdlifes program på 
Naturskyddsföreningens hemsida. Naturskyddsföreningen kommer att 
betala deltagaravgift för deltagande medlemmar på fågelexkursionen, men 
som inte är medlemmar i Birdlife. 

• Samråd vindkraftparker norr om Stöde - Samråd inför ansökan om 
tillstånd för två vindkraftparker norr om Stöde kommer att ske under 
hösten. Handlingar kommer att publiceras senare under hösten  
https://www.sca.com/sv/fornybar-energi/vindkraft/Vindomraden/ 

• Fågelplattform Stöde – Dispens från strandskyddet måste sökas.  



 
 

• Naturskyddsföreningen har fått möjlighet att i samband med biovisningar i 
Ånge Folkets hus bjuda på fika samtidigt som man kan marknadsföra 
Naturskyddsföreningen. Lena håller i frågan vad gäller val av tillfälle och 
typ av fika.  
 

6. Kontakt med fältbiologerna 
Liv Sörlander från Fältbiologerna berättade om dess arbete 
Fältbiologerna vill gärna ta del av våra aktiviteter. Fre 20.9 bjuder Fb in 
Naturskyddsföreningen till en demonstration kring klimatkrisen och för 
klimaträttvisa – ”Främja klimatet före vinsten”. ”Rebellmammorna” är också 
inbjudna. Björn lägger ut info på FB. 
Skräpplockardagen, 21.9 – för elever att utöka sin ev klasskassa.  
Föreläsningar på Tornhuset – Naturskyddsföreningen kommer att inbjudas vid 
lämpliga tillfällen.  
Någon från Fb kommer fortsättningsvis att närvara vid kretsens styrelsemöten. 
Förslagsvis skulle någon/några från Fb kunna gå med i Skogsgruppen. 
Skogsgruppen har digitala möten första måndagen varje månad kl 19-20. Anneli 
anmäler Fb till Maria Danved. 
 

7. Remisser 
Inga remisser har inkommit 
Björn har skrivit kloka och viktiga insändare i ST om E14 och om flygskatter. 

 
8. Kamerala frågor 

Inget stort har hänt. Nordea efterlyser en del papper, som Birger skickar in. 
Aktiviteten om fåglar är godkänd. 
Styrelsen beslutade att skänka 1000 kr till Jan-Olofs minne i enlighet med 
rekommendation i dödsannonsen. 
 

9. Övriga frågor 
• Kommande möten: 24.9 18.30 Studiefrämjandet 
• Inspirationsdagar i Hammarstrand 5-6 oktober, lunch till lunch - Anneli är 

anmäld  
• Utbildning för lärare ”Mer natur i skolan” – en utbildning som 

riksföreningen håller i  
 
10. Mötets avslutande 
Björn avslutade mötet och tackade för gott engagemang och bra diskussioner och ett 
särskilt tack till Anneli för gott fika under kvällen. 
 
Sundsvall dag som ovan  

     Justeras 

 

Ingrid Wallin, sekreterare  Björn Abelsson, ordförande 


